
 

 

Medlem af Folketinget Flemming Møller Mortensen (S) har den 19. januar 2017 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 567 til sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 567: 

”Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at Udvalget om det nære og sammen-

hængende sundhedsvæsen endnu ikke har afrapporteret, når det fremgår af kom-

missoriet for udvalget, at udvalgets arbejde skulle afsluttes i 2016?” 

 

Svar: 
Det er ikke afgørende, om udvalget afrapporterer senere, end hvad der sigtes mod i 

kommissoriet. Det vigtigste er, at udvalget kommer med nogle gode og brugbare 

anbefalinger, som kan medvirke til at løfte denne del af sundhedsvæsenet.  
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